
Lukket punkt: Beslutning om tilladelse til 20 års lejekontrakt med Cibicom 
til antennemast 

  
BESLUTNING 

Godkendt. 

 
Socialistisk Folkeparti (F) og Enhedslisten (Ø) stemte imod. 

Enhedslisten ønsker ikke en antennemast, da vi mener den skader mere end den gavner. Der bør 

arbejdes på mindre markante alternativer, ligesom udlejningsprisen er voldsomt lav. 

 


